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Taalgebruik Brusselse ziekenhuizen  –  Overleg met
de Donnéa

In zijn antwoord op mijn vraag om uitleg van 8 ok-
tober 2002 deelde de minister bevoegd voor Brus-
selse Aangelegenheden mee dat het dossier inzake
het taalgebruik in de Brusselse ziekenhuizen en bij
de hulpdiensten, in tegenstelling tot wat destijds
nog door minister Anciaux was aangekondigd, n i e t
aan bod was gekomen op de samenkomst met de
Brusselse Hoofdstedelijke regering die op 9 juli
2002 geprogrammeerd stond, om de eenvoudige
reden dat die vergadering wegens agendaproble-
men niet had plaatsgevonden. Hij achtte het moge-
lijk dat de samenkomst alsnog in november zou
plaatsvinden (Handelingen Commissievergadering
nr. 12 van 8 oktober 2002, blz. 5-12).

Kan de minister-president bevestigen dat hij in no-
vember effectief overleg heeft gepleegd met zijn
collega van de Brusselse Hoofdstedelijke regering ?

Is het bovengenoemde dossier daarbij aan bod ge-
komen ?

Antwoord

Het overleg met de Brusselse Hoofdstedelijke re-
gering heeft tot op heden (eind januari 2003) nog
niet plaats gevonden.


